
Zn: KRG.0012.4.2022

Protokół Nr 4l202f

ze wspólnego wyjazdowego posiedzenia Komisji Rady Gminy

odbytego w dniach I7.|8 września 202f roku

Ad pkt 1.

W dniu I7 wtześnia posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy
Piotr Gonerka i na wstępie powitał. cztonkow poszazególnych Komisji.
Stwierdził, ze na stan 15 członków Komisji zgodnie Z list4 obecności
w posiedzeniu bierze udziat 14 cztonków, co stanowi quorum do podejmowania
prawomocnych decyzji.
W obradach nie brat udziatu radny Robert Doniecki.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu .

Następni e Przewodn rcZqey Komisj i powitał :

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
- Z-cę Wójta KrzysztofaBajora,
- Skarbnik Gminy Annę Wajnberger,
- Inspektora ds. obsługi rady Dorotę Aniot,
- Bibliotekarkę Magdalenę Konieczn4,
- Inspektora ds' księgowości budzetowej Bogumiłę ostrowskę'
- Sołtysa wsi Starzechowice Justynę Szokalsk4,
- Sołtysa wsi Sułków Annę Dylewską,
- Sołtysa wsi Czermno Marię Domańsk4,
- Sohysa wsi Wola Szkucka Zbigniewa Mularczyka,
- kierowcę autobusu ZbigniewaZganiacza.

Lista obecności stanowi załączniknr 2 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 2.

Po sprawdzeniu listy obecności wyruszona do Zamościa, apo przybyciu
zwiedzano miasto i trvierdzę. Następnie udano się do Zwlerzyncana
zakw atęrowanie i nocles.



Acl pkt. 3

W Zwierzyńcu o godzinie 18.00 przystqpiono do kontynuacji posiedzęnia.
Prowadz4cy Przewodntczący Rady Gminy Piotr Gonerka poinformował, Że

wraz z Zaproszeniami uczestnicy posiedzenla otrzymali proponowany porz4dek
posiedzenia, w zwiqzku ztym zwrocił. się o zgłaszanle zmian do tego porz4dku.
Zaproponował, Żeby Z proponowanego porz4dku znieśĆ pkt. 6 dotyczący
sytuacji finansowej oświaty, poniewaz w posiedzeniu nie uczestniczq dyrehorzy
szkół. Nikt nie zgłaszał innych zmlan, wobec powyŻszego porządek został
przyjęty j ednogłośnie w następuj 4cym brzmieniu :

1 . Otwarcie posiedzenia i stwierdzente quorum.
f . Wyjazd do Zamoścta.
3, Przyjęcieporz4dkuposiedzenia.
4. Przyjęcie protokołow zpoprzednich posiedzeń poszczególnych

Komisji.
5. Informacja na temat działalności Publicznego Za!<ładu opieki

Zdrowotnej w Fałkowie zal połrocze 2022 roku.
6. Informacj anatemat dział.a|ności Gminnej Biblioteki Publicznej w

Fatkowie po I półroczuf\fL roku.
7. ocena reaLtzacji inwestycji prowadzonych przęz gminę.
8. Informacja o przebiegu wykonania Budzetu Gminy Fałków za

pierwsze połrocze 2022 roku.
9. omówienie projektów uchwał nanajb|iŻszą sesję Rady Gminy.
10. Rozpatrzenie petycji w sprawie utworzenia Młodziezowej Rady

Gminy.
1 1. Zakwaterowanie, nocleg i kolacja.
12. Sniadanie rwyjazddo Lezajska
13. Zwiedzanie Leżajskaivryjazd do Fałkowa'
14. Wolne wnioski i zapytanla' Sprawy róŻnę,

1 5. Zakonczęnie posiedzęWa.

Ad pkt 4.

Przyst4piono do przyjęcia protokołów Z poprzednich posiedzeń
p o szcze golnych komi sj i.
Do Protokołu Komisji Spraw obywatelskich Nr 3lf022 z dniaf2 sierpnia2022
roku członkowie tej komisji nie wnosili uwag i został'przyjęty jednogłośnie.
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Do Protokołu Komisji Rewizyjnej I]r 312022 z dnia 23 sierpnia 2022 roku
członkowie tej Komisji nie wnosili uwag l zostatptzyjęty jednogłośnie.
Do Protokołu Kornisji Rozwoju Gospodarczego I\r 312022 z dnla 23 sierpnia
2022 roku członkowię równieŻnte wnosili uwag i zostałprzyjęty jednogłośnie.
Do Protokołu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Nr 3l202r Z dnia 13

paździemtka 2021 roku członkowie tej Komisji rowniei nie wnosili uwag i
zo stał' przyj ęty j edno głośni e.

Ad pkt 5.

W tym punkcie Prowadz4cy odczyĄat informację na temat dziatalności
Publicznego Zal<ładu opieki Zdrowotnej w Fałkowie za I półroczę 2022 roku
przygotowanq i podpisan4 ptzez Dyrektora PZOZ w Fałkowie Marka
Herudzińskiego. Informacja stanowi załącznik nr 3.

Ad pkt 6.

W tym punkcie prowadzenie przejął PrzewodnLCZąCy Komisji
obywatelskiej Bogusław Bartos udzielajqc głosu pracownicy Gminnej
Biblioteki Publicznej w Fałkowie pani Magdalenie Koniecznej. Pani
bibliotękarka przedstawiła informację o praey Gminnej Biblioteki Publicznej
w Fałkowię i filii bibliotecznej w Czermnie za okres od 0l .0I.2022 do 31.08'
2022 roku. Informacja stanowi załączniknr 4.

Ad pkt 7.

W tym punkcie prowadzenie przejqł' Przewodnrczący Komisji
Gospodarczej Jan Rutowicz i udzielił głosu Z.cy Wójta Krzysztofowi Bajorowi,
który przedstawił zebranym informacje w temacie reaIizacjl inwestycji na
terenie Gminy. Powiędziat między innymi, ze w dn. 16 września br. została'
odebrana świetlica wiejska w Skómicach wyremontowarla z wysokę kulturą
budowlan4. Dalej trwa remont w pięciu świetlicach na terenie gminy, jest
zapewnienie wykonawcy' Ze wszystkie zostan4 oddane do uzytku do końca
muręa 2023 roku. Jęst równiez prowadzony remont zbiornika 

',Struga''
w Czermnie. Obecnie Wykonawca przerwat prace przy tym zbiorniku z uwagi
na to, zę właściciel s4siedntej dziatki p. Henryk Konrad Konieczny nle pozwaIa
na przejazd z materiałami budowlanymi przęz tq dztałkę. Trwaj4 rozmowy
z właścicielem tej działk| Ponadto w budynku Urzędu Gminy montowane Sę

pompy ciepła, trwajq równiez remonty dróg rolntczych.
W dyskusji radny Grzegorz Baran prosit o zap:.s w protokole, ze

w zwt4zku Z remontem na drodze w olszamowicach Wykonawca nie usunqł
pozostatości i nie mawjazduna działkę o numerze ewidencyjnym 143.
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Ad pkt 8.

W tym punkcie prowadzenie przejqt Przewodnlcz4cy Komisji Rewizyjnej
Grzegoru Baran i poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy Annę Wajnberger,
która przekazata streszczenie z informacji o przebiegu wykonania Budżetu
Gminy Fałków za pierwsze połrocze 2022 r. Pani Skarbnik poinformowata, ie
informacj a ta w ustawowym terminie została udostępniona na stronie BIP
Gminy orazprzekazanoję do RIo Kielce.

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokółu.
Ponadto p. Skarbnik omówiła projekty uchwał dotyczqce zm:rany

Wieloletniej Prognozy Finansowej na Iata 2022 - 2025 i zmian w Budzecie
Gminy Fałków na 2022 rok,

Ad pkt 9.

W tym punkcie prowadzenię obrad przej$ Przęwodntczqcy Rady Grniny
Piotr Gonerka, ktory odczytał przygotowane projekty uchwał na nąbItzsz4
sesję. Pierwszy projekt dotyczył wytazenta zgody na nieodpłatne nabycie na
własność przez Gminę Fałków nieruchomości od Krajowego ośrodka Wsparcia
Rolnictwaoddział Terenowy w Kielcach. Dotyczy to działki o nr ewidencyjnym
116 o pow 0,11 ha w miejscowości Sułków.
Drugi projekt dotyczyt ustalenia regulaminu określajqcego wysokość otaz
szczegoł.owe warunkl przyznawania dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego,
Za warunki pracy otaz innych składników wynagrodzęnia dla nauczycieli
zatrudnionych w szkotach prowadzonych przez Gminę Fałków.
W uzupełnieniu Wójt Gminy Henryk Konieczny dodał, Że uchwała jest'
dostosowaniem do obowiązujęcego prawa oświatowego. Projekt w chwili
obecnej jest oceniany przez zwiqzki nauczycielskie'

Ad pkt 10.

W tym punkcie prowadzenie obrad przej4ł. Przewodniczący Komisji
Skarg Wniosków i Petycji GrzegorzZgantacz który zapoznał komisję zpetycj4
Patryka Janusza Króla, jaka wpłynęła do Rady Gminy w dniu 1 sierpnia br.
Petycja zostata zarejestrowana pod numerem KRG.I52.1.2022 i wnosi
o utworzenie Młodziezowe'j Rady Gminy'



W dyskusji jako pierwsza głos zabrała radna Elżbieta Sliwińska, która
stwierdziła, Że moina się pochylió nad petycj4 i zastanowió. Być moze ktoś
z radnych pochyli się nad tak4 spraw4.

Radny Grzegorz Zganiacz dodał, Żę w propozycji statutu MłodzieŻowej
Rady Gminy jest nawetzapls, ze ktoś musi być opiekunem takiej grupy.

W tym miejscu pani Skarbnik Anna Wajnberger odczytała z rzędowych
stron internetowych dla młodych 5 kroków jak powstaje MłodzieŻowa Rada
Gminy. Przedę wszystkim musi byc zainteresowanie ze strony młodych do
działania w tym zakresie.

Komisja Skarg' Wniosków i Petycji reasumując podkreśllł.a, zę jeieIi
będzie zainteręsowanie młodzieiy Z terenu Gminy Fałków, wtedy jak
najbardziej można tak4 inicjatywę poprzeć, natomiast w chwili obecnej petycje
uw aza się za bezzasadną,

Ad pkt 11,12,13 _ realizowano w/g planowanego porządku.

Ad pkt 14.

Wolne wnioski bvłv przedstawiane przy reallzacjl wcześniejszych
punktow w dniach 17 _ 18 września.

Ad pkt 15.

W zwiqzku Zę zrealizowaniem porz4dku wspólnego wyjazdowego
posiedzenia o godzinie 21.00 w Fałkowie Przewodniczący Rady Gminy Piotr
Gonerka podziękował wszystkim zaudziat i zamkn4ł posiedzenie.

Na tym protokół zakonczono.

Protokółowata
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